

《单词百科:surrounds是什么意思?surrounds怎么发音?surrounds的解释和用法》

英语单词surrounds是什么意思?surrounds怎么读?surrounds怎么发音?简答网为您整理了surrounds的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



surrounds怎么读

surrounds的读音:[s raundz]

surrounds的意思

1、v.包围(surround的第三人称单数);与...紧密相关;围绕;喜欢结交(某类人);

surrounds的相关词组

1、to surround 包围;围绕;围住

surrounds的近义词

- 1、beleaguer vt.围攻;困扰;骚扰;
- 2、beset v.困扰;
- 3、besiege v.烦扰;围困, 包围;
- 4、blanket n.毛毯, 毯子;毯状物;厚的覆盖层;
- 5、border n.边;镶边;包边;边界;

surrounds的双语例句

- 1、This text surrounds that problem, makes some accident and system discussion.

本文围绕该问题作了一些初步的、系统的认识和探讨.

- 2、Cytoplasm and the extracellular fluid that surrounds cells contain significant amounts of dissolved electrolytes.

细胞质和围绕着细胞的细胞外液体含有大量溶解的电解质.

- 3、A ring of muscle, the cardiac sphincter, surrounds the esophagus at this point.

此处有一肌肉环即贲门括约肌围绕着食道.

- 4、'Hundreds of steps lead to the high wall which surrounds the president's palace '.

“ 几百级台阶通向环绕总统的高墙. ”

- 5、A mosquito-netting completely surrounds our bed.

一顶蚊帐把我们的床完全围住了.

- 6、A penumbra of doubt surrounds the incident.

疑惑的阴影笼罩着该事件((真相不明)).

- 7、Taking various forms , it permeates and surrounds practically all the tissues of the body.

它呈多种形式贯穿并包围肌体的一切组织.

- 8、A wall surrounds the garden.

一座墙围绕着花园.

9、The most pressing doubt surrounds the terms of her homecoming.

最迫切的怀疑集中在她回国的这件事上.

10、He surrounds himself with all the trappings of gentility — dogs, horses, and fine paintings.

他身边满是象征高贵身份的东西——狗，马以及精美的画。

11、Infinite space surrounds the Earth.

无限的空间围绕着地球.

12、A pool of mercury surrounds the negative electrode.

阴极周围是一池水银.

13、He surrounds himself with attractive, intelligent, or well-known people.

他混迹于有魅力、有学问或有名气的人当中。

14、The entire team enjoyed hot showers in the spacious surrounds of a new, modern village hall.

全队都在新建的现代化村会所的宽敞洗浴间享受了热水淋浴。

15、The steel chain slowly surrounds the mountain, deeper and deeper.

钢链就慢慢的围着山体越嵌越深.

以上是简答网为您整理的surrounds怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于surr

ounds的用法、surrou

nds的释义、surrounds的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/surrounds>